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AFN DU Videregående dommerprøve 
2023 
 

Dette er en åpen bok-prøve og alle hjelpemidler er lov, med unntak av å kommunisere med andre 

personer. Dette inkluderer å stille spørsmål på internettfora. Prøven kan inneholde spørsmål hvor 

oppklarende tolkninger fra «rules editor» kan finnes på https://iafoa.freeforums.net 

- På de 35 første spørsmålene skal du oppgi neste spill som svar. Mener du det er flere enn ett 

realistisk svar hvor en hovedtrenere må gjøre et reelt valg oppgir du alle.  

- Hvis ikke annet er angitt er det 2 minutter eller mer igjen av en periode. 

- Om det i et spørsmål ikke står noe om at noe ble flagget, men du mener ut fra teksten at det 

er regelbrudd på spillet, skal du anta at regelbruddet korrekt ble flagget, så lenge ikke noe 

annet sies i spørsmålet. 

- På de 10 siste spørsmålene skal kun svaralternativet skrives. Kun ett alternativ er riktig per 

spørsmål. 

Dine svar skal skrives i et ferdiglaget regneark «Svarark for videregående prøve.xlsx». 

NB: Regnearket har 3 ark:  

Når du leverer, SKAL navnet på regnearkfila være: 

«Svarark for videregående prøve – DITTNAVNHER.xlsx» 

NB: Nødvendige tilleggsopplysninger inkluderer: 

- Utvisninger. Opplysninger om UOP (1-2 utvisning). (At HD skal annonserer dette er ikke 

nødvendig å ha med lenger.) 

- Spillere som må stå over et forsøk/ikke stå over et forsøk. 

- ZAP10/Bruk av TO. Løpende klokke. 

- Annet som er nødvendig for å forklare hvorfor resultatet blir som det blir. 

Svarfilen sendes som vedlegg per e-post til dommer84@gmail.com med kopi til 

dommerbaard@gmail.com . 

E-POSTENS EMNE SKAL VÆRE «VIDEREGÅENDE DOMMERPRØVE 2023». 

SVARENE SKAL SENDES I DET TILHØRENDE REGNEARKET! (Hvis ikke anses prøven som ikke levert.) 

FRIST FOR INNSENDELSE ER MANDAG 20. MARS KLOKKEN 23.59. 

Lykke til. 

DU. 

  

https://iafoa.freeforums.net/
http://www.thordarson.priv.no/Dommer/ressurser/Svarark%20for%20videreg%C3%A5ende%20pr%C3%B8ve.xlsx
mailto:dommer84@gmail.com
mailto:dommerbaard@gmail.com
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1. A frispark fra A-35. Sparket er høyt og langt. B60 tar godt tak i og holder tydelig igjen A80 

som er på god vei nedover banen. Dette flagges, og regelbruddspunktet er på B-45. Ballen 

muffes av B90 på B-8, men gjenerobres av B90 på B-6, hvor spillet da er over. 

 

2. A 4&10 fra A-45. Lag A punter. Sparket er høyt og langt. B60 tar godt tak i og holder tydelig 

igjen A80 som er på god vei nedover banen. Dette flagges, og regelbruddspunktet er på B-45. 

Ballen muffes av B90 på B-8, men gjenerobres av B90 på B-6, hvor spillet da er over. 

 

3. A 4&4 fra B-5. Ballbæreren er nære høyre sidelinje på B-2, med ballen i høyre hånd, når han 

blir hardt truffet av en linebacker. Ballbæreren blir luftbåren og ballen krysser sidelinja på B-

1,5 mens ballbæreren fortsatt er luftbåren. Ballbærerens hjelm treffer så pylonen, og da er 

ballen på B-0,5. Det neste som skjer er at ballbærerens venstre hånd berører inne i målsona, 

og da er ballen forbi den utvidete målinja, fortsatt på utsiden av pylonen.  

 

4. A 4&10 fra B-15. Field Goal-forsøket sparkes fra B-22 av sparker A65. Ballens bane når den 

passerer sluttlinja er høyere enn målstolpene, men ved en av dem. Dommeren ser at når 

ballen passerer over stolpen er mesteparten av ballen innenfor den tenkte forlengede 

stolpen, en liten del er over, men ingenting er utenfor den forlengede stolpen. 

 

5. A 1&20 fra B-20. Den lovlige framoverpasningen brytes av B90 i målsona. B90 forsøker å løpe 

med ballen. Når A80 prøver å takle B90 griper han tak i hjelmen hans og drar ham ned. B90 

lander i bakken med magen over mållinja med ballen i hendene på 1-yardlinja. 

 

6. A 1&M på B-8. Klokka går, stillingen er A 21 – B 21 i 4. periode. Ballbæreren takles ved hash 

på B-5, men lag A ble flagget for et ulovlig skifte da det som skulle være en «motion»-mann 

nummer 2 startet tydelig å bevege seg før «motion»-mann nummer 1 var kommet til ro. 

«Motion»-mann 2 beveget seg sidelengs da snappen gikk. Klokken stoppet med 1:00 igjen. 

 

7. A 3&8 på A-40. B90 bryter pasningen på B-35 og returnerer til A-20 hvor han blir taklet når 

A10 drar ham ned etter hjelmgitteret. Under returløpet tok defensiv linjemann god fart, 

senket skulderen og blokket A30 i ryggen midt på nummeret med skulderen sin. A30 sto klar 

til å takle B90 på B-45. 

 

8. A 4&5 på 50. Punten er høy og kort og ut mot sidelinjen. B80 har gitt et gyldig tegn for fritt 

mottak, men muffer ballen i mottaksforsøket på B-40. Bakdommeren blåser av da han tror 

B80 klarte mottaket. Ballen triller deretter ut av banen på B-43 uten av noen andre spillere 

kunne gjenerobre den, eller var påvirket av den for tidlige avblåsningen. 

 

9. A 2&7 på A-23 med 4:23 på klokken i 2. periode. QB A14 kaster en pasning som treffer 

bakhodet til A71 på A-24. Ballen spretter videre og blir mottatt av B21 som returnerer ballen 

inn i As målsone. 

 

10. A 3&6 på B-41 med 7 sekunder igjen av 4. periode. Stillingen er A 20 – B 24, lag A har ingen 

timeouter igjen. QB A8 kaster en pasning over midten til A84, som gjør et mottak. A84 blir 

taklet mellom midtsonemerkene på B-33. Klokken stoppes med 2 sekunder igjen. Lag A 

rusher til linjen, og ballen snappes umiddelbart etter at hoveddommeren gir tegn for å starte 

klokken ved klar for spill. QB A8 kaster umiddelbart ballen forover og til bakken. 

 



3 
 

11. A 1&10 på A-35, kampklokken går. Begge lag er oppstilt og snappen er nært forestående. QB 

A16 sliter med å lese forsvaret og tar en timeout med 4 sekunder igjen på spilleklokken. 

Feltdommer gir beskjed på radio at lag B hadde 12 spillere på banen. 

 

12. A 2&4 på A-36 med 1:27 på klokken i 2. periode. QB A5 faker en overlevering til A20, men 

beholder ballen selv og løper rundt linjen på høyre side. På A-39 endrer A5 sin løpestil og 

beveger kroppen som om han skal starte en slide med føttene først. A5 forblir dog på føttene 

og løper videre til A-43, der han løper ut over sidelinjen. Rett etter A5 har tråkket på 

sidelinjen løper A67 forbi dødballspunktet og gir B28 en hard blokkering. Linjedommeren 

kaster et flagg for personlig regelbrudd av A67. 

 

13. Frispark fra A-35. Ballen er fortsatt i luften når B10, som står på B-17, gjør et ugyldig tegn for 

fritt mottak. Sparket blir høyere og kortere enn B10 hadde forventet, og når ballen ruller på 

bakken omtrent rundt B-25 er det spillere fra begge lag som løper mot ballen for å 

gjenerobre den - inkludert B10. På B-22 dytter B10 en motstander i brystet for å forhindre at 

han gjenerobrer ballen. B10 kaster seg selv over ballen og får besittelse over ballen liggende 

på B-19. 

 

14. A 3&9 på B-42. Lag A stiller opp med Tight End A88 oppstilt på linjen på høyre side. Flanker 

A80 på høyre side stiller dog opp feil, og ved snappen står han på linjen så at A88 ikke lenger 

er end. Snappen går og A80 løper en rute nedover banen. A88 blir til å begynne med stående 

for å blokkere, men slipper så blokkeringen og snur seg om for å motta en pasning. QB A15 

kaster en foroverpasning som blir mottatt av A88 på B-43. A88 løper til B-39, der han blir 

taklet. 

 

15. A 2&5 på A-45 i 3. periode med 5:48 på klokken. QB A9 kaster en foroverpasning til A85. A85 

gjør et mottak på B-47 og løper videre til B-45 der han fomler ballen. Ballen blir gjenerobret 

av A81 på B-43. A81 løper videre til B-40, der han blir taklet. Når pasningen var i luften 

uttrykte seg B91 på en usportslig måte mot A75, og umpire kastet et flagg for usportslig 

oppførsel av B91. B91 pådro seg straff for usportslig oppførsel i 2. periode i samme kamp. 

 

16. A 1&10 på A-20 i 2. periode med 1:52 på klokken. Lag A stiller opp i en normal pro set-

formasjon. Umiddelbart etter snappen blokkerer tight end A88 motstander B91 under livet. 

Kontakten skjer i den nøytrale sone og blokkeringen skjer forfra. QB A5 overleverer ballen til 

A35, som løper ut over sidelinjen på A-26. 

 

17. A 2&5 på A-40 i 4. periode med 1:12 på klokken. Stillingen er A 27 – B 24. Lag A kjører en 

sweep til høyre. Back A35 sto stille i tackleboksen ved snap, men løper nå ut mot høyre for å 

blokkere. På A-39 blokkerer han B97 utenfor tackleboksen. Blokkeringen er under livet, men 

forfra. Ballfører A26 løper videre til A-44, der han blir taklet inne på banen. 

 

18. A 2&7 på B-30. Defensiv linjespiller B91 står stille innen 1 yard fra scrimmagelinjen ved 

snappen. Når spillet starter står han litt på utsiden av den offensive tackle, men med sin 

høyre skulder og fot inne i tackleboksen. Rett etter snappen beveger han seg til venstre og 

forlater tackleboksen. Han leser så at spillet går opp i midten og beveger seg inn i 

tackleboksen igjen. Ballfører A20 løper opp i midten og har A35 foran seg som leadblocker. 

B91 blokkerer A35 under livet forfra på B-29. Ballfører A20 løper til B-26, der han blir taklet. 
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19. A 3&14 på A-26. QB A5 dropper bak for å passe, men finner ingen åpen mottaker. Han velger 

å løpe selv, og blir taklet på A-28. Når A5 sto og så etter åpne mottakere holdt B19 fast A80 

på A-29, og sidedommer kaster et flagg for det. 

 

20. A 1&10 på B-25. Ved snappen står back A20 stille og delvis på innsiden av tackleboksen. QB 

A4 dropper bakover for å passe, og back A20 leter etter en motstander å blokkere for å 

beskytte sin QB. B45 kommer rundt på kanten og løper mot A4 for å sacke ham. A20 beveger 

seg til siden og blokkerer B45 under livet fra “klokken tre” på B-30. A20 gikk aldri helt ut av 

tackleboksen og blokkeringen skjedde inne i tackleboksen. A4 kaster en foroverpasning som 

blir mottatt av A85 på B-19. A85 løper til B-15, der han blir taklet. 

 

21. A 4&13 på A-8. Punter A14 tar imot snappen i målsonen, men havner raskt under press og 

må scramble mot høyre side. B99 slår løs ballen fra A14. Ballen er fortsatt i målsonen og 

spretter mot sidelinjen i målsonen når A14 sparker ballen slik at den ruller ut over sidelinjen 

på A-2. 

 

22. A 2&2 på A-18. QB A1 kaster en dyp pasning mot A84 som på B-40 tråkker på sidelinjen i det 

han tar sats. A84 får kontroll på ballen i luften, og lander inne på spillefeltet hvor han 

fortsetter å løpe til B-32. Mens QB hadde ballen, ble A79 flagget for holding på A-17. 

Etter spillet blir A84 flagget for en overdrevet feiring. 

 

23. A 3&12 på B-36. Stillingen er A 20 - B 21. Det er 12 sekunder igjen av 4. periode når ballen 

snappes. Lag A har 1 timeout igjen. QB A8 løper frem til B-37 hvor han kaster en pasning mot 

A84 som er ute ved venstre sidelinje. DB B21 kommer bakfra, gjør ingen forsøk på å spille 

ballen, og treffer A84 i ryggen tydelig før ballen treffer A84 i skulderen og spretter videre opp 

i luften. B36 er like ved og fanger ballen før den treffer bakken, unngår en motspiller og 

returnerer hele veien til As målsone. Tiden gikk ut under spillet. SD flagget B21 for 

pasningsinterference. Umpire kommer inn og forteller at pasningen traff hånda til DE, B96 på 

B-35. 

 

24. A 4&6 på B-26. Stillingen er A 20 - B 24. Ingen lag har timeouter igjen. A34 mottar en 

screenpasning i bakfeltet, og avanserer til B-17 hvor han blir truffet hardt av LB B56 og mister 

ballen før han treffer bakken. A84 gjenerobrer på B-12 og avanserer til Bs målsone. Mens 

ballen var løs ble A77 flagget for holding på B-19. Etter spillet er det 50 sekunder igjen av 4. 

periode. 

 

25. A 3&2 på B-15. Stillingen er A 21 - B 26. Det er 1.45 igjen av 4. periode. A33 får en 

overlevering og løper opp midten og er på B-11 når han fomler. A56 gjenerobrer den løse 

ballen på B-9 og avanserer til målsonen.  Rett etter snappen holdt B94 A69 slik at B52 fikk 

nok plass å komme inn i bakfeltet. 

 

26. A 4&4 på A-35. A14 punter. Mottaker B23 på B-18, gir tegn for fritt mottak, men muffer 

ballen. Ballen treffer bakken på B-20, hvor A84 gjenerobrer og løper inn i målsonen med 

ballen. Under sparket ble A81 dyttet utover sidelinjen på A-37, hvorpå han løper en bue bak 

lag As ass. trener som står 1m fra sidelinjen og returnerer til spillefeltet på B-47. 

Linjedommer måtte løpe bue rundt samme trener. 
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27. A 4&6 på B-22. Stillingen er A 22 - B 28, det er 50 sekunder igjen av 4. periode. QB A8 ruller 

mot høyre side, men finner ingen åpne mottakere så han setter fart og løper mot 

frontpinnen. A8 blir presset ut over sidelinjen på B-18. Mens A8 er i luften, men før første 

foten treffer bakken utenfor sidelinjen blir han truffet av B22 som tok sats med ene foten så 

vidt inne på spillefeltet. 

 

28. A 3&16 på A-6. A33 får en forsinket overlevering og løper opp midten. På B-22 forserer han 

siste safety, men fomler ballen som ruller utover sidelinjen på B-16. A84 ble flagget for 

holding på A-16. 

 

29. A 2&4 på A-21. Stillingen er A 20 – B 24. Etter forrige spill løper B32 (lovlig) inn på banen. Lag 

A gjør ingen tegn til innbytter, men beveger seg raskt inn i ny formasjon. B96 jogger mot 

sidelinje, men setter opp farten når han skjønner lag A er i ferd med å snappe. Like før ballen 

snappes treffer foten til B96 bakken utenfor sidelinjen. A16 kaster en pasning mot lag As 

sidelinje som blir tatt imot av A81 på A-41. A81 avanserer til B-22, der han fomler ballen. 

Ballen ruller ut over sidelinjen på B-25. Mens ballen var løs ble A81 flagget for holding på B-

24. Det gjenstår 0.58 på klokken i 4. periode etter spillet. 

 

30. A 4&12 på A-35. Midten av 1. periode. A15 punter, og ballen får en høy bue, den lander på B-

28 og spretter tilbake. På B-41 sparker A51 ballen i retning av Bs mållinje, og ballen treffer 

A81 i hofta på B-19. B3 plukker på ballen på B-15 og avanserer til B-25 der han takles. 

 

31. A 4&3 på B-43. Stillingen er A 27 – B 30, A42 får en pitch out i bakfeltet og blir taklet på B-41 

Like etter, men før fløyta er blåst, kommer B61 i full fart og blokkerer A72 hardt med 

hendene mot skulder til A72. A72 går rett i bakken. Det er 44 sekunder igjen av 4. periode, og 

ingen lag har timeouter igjen. 

 

32. A 4&15 på B-43. A2 sin punt har en høy bue, og returner B21, som står på B-10 ser punten vil 

passere ham, og vifter bort medspillere og trekker litt til siden. Ballen spretter på B-8 og 

ruller mot målsonen. A81 sitter med knærne på mållinjen, når han gjenerobrer ballen på B-1. 

B61 var offside ved snappen. 

 

33. A 2&12 på B-16. A13 kaster en pasning mot A88 på venstre side av målsonen. Like før ballen 

ankommer griper B23 tak i skulderen til A88, og vrir ham vekk for så å slå ned ballen. Ballen 

lander i bakken utenfor sidelinjen. B96 blir flagget for røffing mot passeren. 

 

34. A 4&13 på A-37. A98 mottar snappen og skal punte. Det er glatt og gjørmete, og rett før 

sparkefoten treffer ballen mister han fotfestet og ballen går nesten rett opp i luften. Ballen 

treffer bakken på A-35 og spretter bakover. B54 er i full fart på vei mot ballen når A32 

blokkerer ham forfra (innenfor 10-2) under livet på A-31 for å hindre ham i å gjenerobre 

ballen. Like etter gjenerobrer A33 ballen og avanserer hele veien til B-10. 

 

35. A 1&10 på A-35. A8 kaster en pasning mot A88 som er på A-41 når DB B18 griper tak i ene 

armen til A88 og trekker ham litt vekk for å slå ned pasningen. B92 var offside ved snappen. 
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36. Du er linjedommer i en elitekamp og har nettopp utført gjennomgang med ballpersonene. 

Hovedtreneren på laget på din side spør deg om hvorvidt reglene om løpende klokke gjelder i 

dagens kamp. Riktig svar er: 

A. Ja, løpende klokke kan trå inn i alle kampens perioder, men kun dersom 

hovedtreneren på laget som ligger under ønsker det. 

B. Nei, reglene om løpende klokke gjelder ikke i elitekamper. 

C. Ja, dersom poengforskjellen er over 34 poeng går vi til løpende klokke. Om det skjer i 

første omgang skjer det kun om hovedtreneren på laget som ligger under ønsker det, 

i andre omgang skjer det uansett. 

D. Ja, dersom poengforskjellen er over 34 poeng går vi til løpende klokke, men kun 

dersom det skjer i andre omgang. Hovedtreneren på laget som ligger under kan velge 

om løpende klokke innføres med en gang, eller kan velge å innføre det senere under 

kampen. 

 

37. 6D-crew. En pasningsmottaker er i bevegelse før snappen. Hvem sin nøkkel er dette? 

A. Avhengig av posisjonen til pasningsmottakeren da han begynte sin bevegelse. 

B. Avhengig av posisjonen til pasninsgsmottakeren ved snappen. 

C. Vingdommeren på den siden pasningsmottakeren er ved snappen. 

D. Dypdommeren på den siden pasningsmottakeren er ved snappen. 

 

38. Måling. Linjedommer mener at det må bli måling, og hoveddommer er enig. 

A. Umpiren legger ned ballen der Vingdommerne indikerer progresjonen. Er ballen 

utenfor hash'en, bringes den inn til hash'en. Lenken bringes dit, og målingen foretas 

der. 

B. Ballen flyttes til der Linjedommeren indikerer progresjonen. Lenken bringes dit, og 
målingen foretas der. 

C. Den Vingdommeren som har progresjonen skynder seg til det nøyaktige 

dødballspunktet og sørger for at ballen ligger på dødballspunktet. Lenken bringes dit, 

og målingen foretas der. 

D. Ballen flyttes til der den nærmeste Vingdommeren indikerer progresjonen. Ballen og 
lenken bringes dit, og målingen foretas der. 
 

39. 2&5 på A-20. Ballfører A35 løper til A-22, der han blir taklet. Forsøksviseren blir feilaktig 

endret til 4. forsøk, og ballen blir snappet fra A-22 og puntet. Ingen dommer oppdager feilen. 

B21 gjør et fritt mottak på B-45. Umiddelbart etter forsøket er over stopper en dommer 

kampen. Dommeren er helt sikker på at dette burde ha vært 3. forsøk. 

A. Forsøket kan korrigeres siden ballen ikke har blitt lovlig snappet etter 

besittelsesendringen. A 3&3 på A-22. 

B. Forsøket kan ikke korrigeres siden lag B har fått en ny serie. B 1&10 på B-45. 
C. Forsøket kan korrigeres, og det kan spilles A 3&3 på A-22, men kun dersom 

linjemann er enig. 
D. Forsøket kan ikke korrigeres etter ballen ble snappet. B 1&10 på B-45. 

 
40. Spillklokka går etter forrige spill. Lag A bytter TE, WRs og RBs. Lag B responderer og gjør også 

bytter. Det oppstår usikkerhet, byttene tar litt tid, og Lag B har fortsatt 12 spillere i formasjon 
når spillklokka er på 3 sekunder. QBen har problemer med å lese forsvaret (oppfatter ikke at 
det er 12 spillere på det forsvarende laget) og når spillklokka er på 1 sekund tar han en 
timeout. 
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A. Lag A får timeouten tilbake, Lag B advares om at neste gang blir det flagg for 
usportslig oppførsel. 

B. Lag A må ta timeouten. Ingen sanksjon mot Lag B da spillet verken startet eller 
spillklokka gikk ut. 

C. Lag A må ta timeouten, Lag B advares om at neste gang blir det flagg for usportslig 
oppførsel. 

D. Lag A får timeouten tilbake, og Lag B bestraffes for ulovlig innbytte. 
 

41. I en vanlig seriekamp er man kommet til 3. ekstraperiode. Stillingen etter 1. ekstraperiode 
var A24-B24. Begge lag skårte en TD i 2. ekstraperiode, og begge lag klarte et poenggivende 
ekstrapoengsforsøk. Begge lag klarer poenggivende skåringer i 3. ekstraperiode også. 

A. Kampen ender uavgjort, men man kan ikke konkludere med sluttskår ut fra 
opplysningene ovenfor. 

B. Kampen ender uavgjort A34-B34. 
C. Kampen fortsetter til 4. ekstraperiode, men man kan ikke konkludere med rett skår 

ut fra opplysningene ovenfor. 
D. Kampen fortsetter til 4. ekstraperiode med foreløpig skår A34-B34. 

 
42. A 2&M på B-8. A17 kaster en framoverpasning til A90 som står ved mållinja inne i målsonen. 

A90 hopper rett opp og kontrollerer ballen i lufta i målsonen, men blir umiddelbart truffet 
hardt av B22 som tvinger A90 til å lande på føttene på B-2. A90 snubler litt, men beholder 
balansen, og snur seg og løper mot målsonen. A90 fomler ballen på B-1 når han blir hardt 
truffet, og ballen spretter inn i pylonen. 

A. Touchdown. 
B. A 3&M på B-2. 
C. A 3&M på B-1. 
D. Touchback. B 1&10 på B-20. 

 
43. Du er vingdommer. QBen løper med ballen nedover banen, og QBen velger en «feet-first 

slide». Han er da utenfor numrene på din side av banen, så dødballspunktet er først og 
fremst ditt ansvar. Det er spillere mellom deg og QBen så det eneste du får med deg er at når 
QBen treffer bakken (med noe annet enn hender og føtter) så er ballen på B-40. 
Vingdommeren på den andre siden går på radio og sier at ifølge det han så, så begynte QBen 
«sliden» på B-43, men at en defensiv spiller begynte å takle QBen på B-41. 

A. Dødballspunktet er B-40. 
B. Dødsballpunktet er B-41. 
C. Dødballspunktet er B-42, jf. MOFO 5.7.7. (Ny retningslinje 2023.) 
D. Dødballspunktet er B-43. 

 
44. Du er dommer i en 9er-kamp og sjekker banen som en del av dine førkampsoppgaver. 

Sammenlignet med en 11er-bane, hvor mye smalere skal en 9er-bane være? 
A. Den skal innkortes fem meter på hver side. 
B. Den skal ikke innkortes, det er bare 7er-fotball som har smalere bane. 
C. Den skal innkortes fem yards på hver side. 
D. Den skal innkortes 9 yards på hver side (til innbyttermerkene). 
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45. Du er bakdommeren i et crew med 7 dommere. Lag A snapper fra B-20. Din oppstilling og 
bevegelse er: 

A. Du stiller opp på mållinja, og står på den unntatt hvis sluttlinja blir truet, da beveger 
du deg til den. 

B. Du stiller deg opp noen yards dypt i målsona, og beveger deg mot den linja 
(mållinja/sluttlinja) som er viktigst slik spillet utvikler seg. 

C. Du stiller deg opp på sluttlinja, og blir der hele spillet. 
D. Du stiller deg opp på sluttlinja, og beveger deg opp til mållinja hvis den blir truet på 

et løpespill. 


